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PROCES - VERBAL 
Încheiat în şedinţa extraordinară convocată de îndată a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 03.11.2022 
 
 Lucrările şedinţei au început la ora 12:00 și s-au desfășurat online, în sistem de 
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenți 25 de 
consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție. A lipsit dl Niculaie Bordei, iar domnul Marius 
Ionel Ungureanu s-a logat după votarea ordinii de zi. 

Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin                 
Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2684/02.11.2022, în temeiul dispoziţiilor art. 133 alin. (2)            
lit. a), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4)  și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale            
art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind                 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, 
ora și locul desfășurării acesteia. 
 Proiectul ordinii de zi a ședinței extraordinare a consiliului local s-a adus la cunoștință 
locuitorilor Sectorului 6 prin afișare la sediul instituției, pe site-ul instituției                 
la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de facebook                 
la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6.     

              Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2684/02.11.2022 
 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate ale 

C.L. al  
Sectorului 6  

PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului consolidat de venituri şi 
cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe 
anul 2022. 

2.  

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Local Sector 6 nr. 165/26.07.2022 privind aprobarea 
contractării și garantării unei finanțări rambursabile interne în valoare de 
până la 150.000.000,00 lei, cu modificările și completările ulterioare. 

    
Dl Lucian Dubălaru, președinte de ședință:  Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! 

Dau cuvântul doamnei Secretar general pentru a efectua prezența.  
D-na Felicia Anghelache, înlocuitorul Secretarului general al Sectorului 6: Bună ziua, 

doamnelor și domnilor consilieri! Vom începe ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței. 
Sunt prezenți 24 de consilieri locali în mediul online din 27 de consilieri locali în funcție.                 
Lipsesc dl Bordei şi dl Ungureanu. Domnule președinte, aveți cuvântul! 

Dl Lucian Dubălaru:  Mulţumesc! Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Ședința de 
astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar nr. 2684/02.11.2022. 
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Supun la vot ordinea de zi nr. 2684/02.11.2022. Voturi „împotrivă”? Vă rog, pentru a nu fi 
discuții ca data trecută o să vreau să facem votul nominal, ca să se audă pe înregistrare votul 
fiecăruia. Așa că vă rog, să ne auzim fiecare!  

Voturi „împotrivă”?   
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, viceprimar: Îmi cer scuze, domnule președinte! Citiți de 

pe lista consilierilor şi fiecare să spună votul, că după aceea facem… 
 Dl Lucian Dubălaru:  Doamna Secretar general, vă rog să mă ajutați cu votul și să-i citim 

nominal pe fiecare și să ne comunice votul pentru ordinea de zi.  
Dl Traian Pană, consilier local: Domnule președinte, dacă îmi permiteți! La ordinea de zi 

nu cred că este nevoie, bănuiesc că …, cum spun și colegii. La ordinea de zi niciodată nu s-a votat 
nominal. 

Dl Lucian Dubălaru:  Suntem 24 de consilieri locali. Voturi „împotrivă”? Nu sunt voturi 
„împotrivă”. „Abțineri”? Nu sunt „abțineri”. Cu 24 de voturi „pentru”, ordinea de zi a fost aprobată. 
  Vă rog, la proiectele de pe ordinea de zi să facem acest vot nominal tocmai pentru o mai 
bună claritate.  

Punctul 1 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului consolidat 

de venituri și cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale Sector 6 București pe anul 2022.  
Discuții dacă sunt pe proiect, vă rog! 
Dl Constantin Tomescu, consilier local: Bună ziua! Domnul președinte, îmi cer scuze! 

Având în vedere că a fost pe repede înainte, ne puteți spune și nouă care este situația, ce schimbăm, 
cum schimbăm la rectificarea aceasta?  

Dl Lucian Dubălaru: Da, domnule consilier Tomescu! Domnul director Ciocîrlan sunteți? 
Dl Bogdan Ciocîrlan, director general Direcţia Generală Economică: Bună ziua!                 

Vă salut! Da, sunt. Nu am prins întrebarea domnului Tomescu.  
Dl Lucian Dubălaru: Dorește domnul Tomescu să știe ce s-a modificat din buget pentru 

această rectificare.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Bun! Deci, pentru rectificare s-au pus 5 milioane pentru burse și            

500 mii lei pe reparații, strict pe școli, altceva nu s-a modificat.  
Dl Constantin Tomescu: Da, s-au pus, de unde?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: S-au luat de pe lista de investiții. Mă auziți?  
Dl Constantin Tomescu: Da, da, am auzit.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: S-au luat și s-au pus pentru burse.  
Dl Constantin Tomescu: S-au pus pentru burse, să înțeleg! 
Dl Bogdan Ciocîrlan:  Exact! S-au pus 5 milioane pentru burse și 500 mii lei pe reparații.  
Dl Alexandru Desculțescu, consilier local: Domnule președinte, dacă îmi permiteți? 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul Desculțescu!  
Dl Alexandru Desculțescu: Întrebare pentru domnul director! Și unde din proiect reiese din 

acel tabel cu 80 de linii, această rectificare? Adică fără să întrebăm noi aici, nu se poate evidenția 
cumva în proiectul supus dezbaterii Consiliului Local în mod clar această revizuire a bugetului? De 
ce trebuie de fiecare dată să vă întrebăm pe dumneavoastră să aflăm care este, pentru că înțeleg că 
bugetul local este chestiune foarte importantă.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Sunt de acord cu dumneavoastră, dar din raport reiese, se vede exact 
despre ce capitol… 

Dl Alexandru Desculțescu: Spuneți-mi, vă rog, ca să citesc. În direct și în exclusivitate, că 
eu n-am putut să găsesc. Vă rog eu frumos, spuneți-mi! Cred că aveți în față raportul.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Deci, la capitolul 84 suma este diminuată. Puteți să urmăriți acolo? 
Dl Alexandru Desculțescu: Imediat! 
Dl Bogdan Ciocîrlan:  Mai cu seamă la burse! La capitolul 65. 
Dl Alexandru Desculțescu: Pe care dintre formularele puse pe site intru? Avem formulare, 

bugete locale, liste obiective din care reiese ce spuneți dvs.?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Uitați-vă la cheltuieli totale, nu am în față, chiar pe de rost așa… 
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Dl Alexandru Desculțescu: Păi asta încerc să vă explic dumneavoastră, nu le aveți pe de 
rost? Eu, consilier local, nu am de unde să le știu, că nu am lucrat eu la ele. Am în față niște fișiere 
cu câte linii?  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Imediat. Mi se aduc acum și verific.  
  Dl Lucian Dubălaru: Domnule consilier Desculțescu, sunt specificate şi în raportul de  
specialitate şi în referatul de aprobare. 

Dl Alexandru Desculțescu: Sunt 30 de pagini de tabele, numai în formularul de buget PDF. 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Acela este formular de buget, acela nu avem cum să-l…  
Dl Alexandru Desculțescu: Și așa… și unde, în proiectul de hotărâre, care are 12 pagini? 

spuneți-mi la ce pagină.  
Dl Lucian Dubălaru: În proiectul de hotărâre, în raportul de specialitate și…  
Dl Alexandru Desculțescu: Vă rog, domnule Dubălaru, dacă știți dumneavoastră,              

spuneți-mi pe ce pagină este, acest lucru evidențiat? Răspunsul pe care domnul director l-a dat 
domnului… 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Vă spun eu acumexact unde este. 
Dl Alexandru Desculțescu: Pentru că eu, ce încerc să vă rog și să vă arăt, noi clamăm și 

pretindem transparență bugetară și un lucru de aplaudat faptul că-l clamăm, numai că până la 
implementare, se pierde ceva pe drum. Nu mi se pare normal ca în momentul în care noi discutăm 
la începutul anului și lăsăm în dezbatere publică un proiect de buget care este foarte important 
pentru această unitate administrativă și ne lăudăm că facem discuții publice, perioade lăsate, o lună, 
nu mai știu cât, zile întregi pentru aceasta, după care venim în timpul anului cu astfel de proiecte de 
rectificare, pe repede înainte. Din nou, trebuie să mă repet, am mai spus-o, nu mi se pare ok, la 
nivelul Consiliului Local să se vină cu rectificări de buget local de pe azi pe mâine, trebuie să o 
spun, este opusul transparenței. Pentru că ai un răspuns la această întrebare, care este modificarea? 
Sunt două linii, de care ați spus dumneavoastră, să ia 500 de mii de undeva și 5 mil. de undeva, și 
se pune în altă parte. Da, se iau de la investiții? Aceasta trebuie să scrie, în primul rând. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Se poate?  
Dl Alexandru Desculțescu: Vă rog! 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Deci pe capitolul 84.02, s-a diminuat … 
Dl Alexandru Desculțescu: Spuneți și la ce pagină în proiect! 
Dl Bogdan Ciocîrlan: La ce pagină? Imediat vă spun acum și pagina. La pagina 6, uitați-

vă….. 
Dl Alexandru Desculțescu: 84.02 alte servicii  
Dl Bogdan Ciocîrlan: 84.02  
Dl Alexandru Desculțescu: 84.02, pagina 6. Eu mă uit la pagina 6 din proiectul de hotărâre 

și începe cu 61.02, 65.02, 66.02, nu văd nimic. Merg până la 84 cum îmi spuneți dumneavoastă, nu 
dau de el! Deci, 84.02 transporturi, este pe pagina 8, transporturi străzi? 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Capitolul 84.02 transporturi străzii. 
Dl Alexandru Desculțescu: Așa, unde anume? Eu mă uit la el, vi-l dau și print screen vă 

arăt, ce anume din ce este scris în proiect îmi spune mie… 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Suma pe care o vedeți dumneavoastră acolo s-a diminuat cu                 

3.600 mil.  
Dl Alexandru Desculțescu: Unde scrie că este diminuat? În proiect? Transporturi străzi…, 

eu citesc suma de 129.058 mii lei, da? Ne uităm la același lucru? Spune secțiunea dezvoltare în 
valoare de atât, este repartizată astfel, cheltuieli de capital, plăți efectuate, obiectivele de investiții           
s-au detaliat în lista investițiilor publice Anexa …,  nimic despre diminuare sau mărire.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Prin diferența de la ultima rectificare, vă iese exact suma pe care                 
v-am spus-o!  

Dl Alexandru Desculțescu: Aaa, dacă ne uităm la rectificare, la un alt tabel, din altă 
rectificare, nu? 

 Atunci, permiteți-mi, vă rog, să spun un lucru: în acest an inclusiv cu rectificarea aceasta, 
ați bătut un record, recordul de rectificări bugetare. M-am uitat, am avut curiozitatea. În 10 minute 
mi-a luat analiza aceasta, să mă uit pe anii precedenți, în anii precedenți în 2021 avem doar 3 
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rectificări. În anii mandatului trecut, cealaltă administrație, cel mai mare număr de rectificare a fost 
8 adică cele care au fost până acum anul acesta cu această rectificare se fac 9. În anii ceilalți 
dinainte. 2019, 2018, 2017 sunt 4 rectificări, 3 rectificări, nici-o rectificare …,  

 Dl Lucian Dubălaru: Domnul Desculțescu, haideți să revenim. 
 Dl Alexandru Desculțescu: Domnule președinte, vă rog, să mă lăsați să spun ce am de 

spus! 
Dl Lucian Dubălaru: Haideți să revenim la proiecte! Și să nu facem o analiză a anilor 

trecuți pentru că aici discutăm de ce se realizează, nu de numărul rectificărilor. Putem să facem una 
pe lună, dacă aceasta este în favoarea cetățeanului și a investițiilor.  

Discuții! 
Dl Alexandru Desculțescu: Vă rog, să mă lăsați să-mi termin punctul de vedere, după care 

puteți să spuneți dumneavoastră ce doriți! Vă rog frumos!  
Dl Eduard Paul Simion, consilier local: Vă rugăm frumos, să-l lăsați pă domnul 

Dresculțescu să-și spună părerea! 
Dl Alexandru Desculțescu: Mulțumesc frumos! Ideea este că văd că devine o obișnuință 

aceste proiecte de rectificare a bugetului și de fiecare dată se vine în aceeași modalitate, cum am 
identificat și astăzi, proiectul este pus în dezbatere publică o zi și supus aprobării Consiliului Local, 
fără a reieși din documentele supuse dezbaterii publice, nicăieri, care este efectiv diferența sau 
modificarea în creștere, de unde se ia sau în scădere, de unde se ia și de unde se pune, ceea ce 
reprezintă un opus total față de ceea ce eu militez în politică, adică transparența bugetară și 
transparența cheltuirii și bugetării banului public. Nu mi se pare normal, trag un semnal de alarmă 
anul acesta au fost 8 rectificări, aceasta este a noua. Fiindcă bugetul a fost aprobat în februarie au 
fost lună de lună, vă citez rectificare în aprilie, de două ori în mai, în iulie, în iunie în septembrie, 
două în octombrie. Știți când am văzut ultima rectificare? Alaltăieri! Pe 31, suntem în 3! Dacă 
dumneavoastră vi se pare că acesta este modul normal de a lucra cu bugetul local al unei unități 
administrative de nivelul acesta, este părerea dumnevoastră, a mea nu este! Nu știu de ce se vine 
atât de des cu rectificări bugetare. Vă rog să-mi explicați care este motivația, pentru că sunt niște 
indicatori, vă măsoară cineva dacă dați bine sau nu? Înțeleg că se fac proiecte, foarte bine, dar de ce 
atâtea rectificări? Pentru bugetul local, inițial am acordat o lună ca să-l dezbatem, cine a avut ceva 
de zis să spună, acum pentru rectificări, pentru că putem face o lună de închegare a bugetului inițial 
și după aia să facem o mie, nu zece, de ce nu facem o mie? De câte ori îmi vine o idee, rectific, că 
am majoritate! Am încheiat, mulțumesc! 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Dacă se poate? Să știiţi că legea finanțelor publice nu ne interzice să 
facem. Deci, nu avem un număr limită sau ceva, se poate face ori de câte ori este nevoie și tot 
timpul s-a încercat o eficientizare în sensul acesta prin aceste rectificări, nu s-a urmărit altceva.  

Dl Alexandru Desculțescu: Care-i nevoia domnul meu? Că nu înțelege nimeni! 
Dl Bogdan Ciocîrlan:  Acum trebuie să punnem bani pentru burse! Nimic altceva.  
Dl Alexandru Desculțescu: Adică la momentul când s-a făcut, până acum nu s-a gândit 

nimeni la bursele acestea sau cum?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: S-a aprobat fix în 31.10.2022 Hotărârea.  
Dl Alexandru Desculțescu: 31.10.2022 este ultima rectificare.  
Dl Bogdan Ciocîrlan:  Spun așa …, și atunci în aceea rectificare s-a aprobat  ….,  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan, viceprimar: Domnule președinte, pot să intervin? 
Dl Alexandru Desculțescu: Care este diferența între rectificarea de acum 3 zile și aceasta 

de azi? Nu înțeleg! Ce nevoi au fost! 
Dl Lucian Dubălaru: O secundă! Vrea doamna Viceprimar să …, haideți să nu facem 

dialog! Domnule Desculțescu, vă rog, să vă încheiați pledoaria! Doamna viceprimar dorește sau 
dacă mai aveți ceva de spus, să nu vă întrerup, vă rog!  

Dl Alexandru Desculțescu: Mulțumesc frumos! Am încheiat ce am avut de spus! 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Doamna viceprimar, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Încerc eu să-i explic colegului consilier Descuțescu, de 

unde nevoia! Domnul director economic nu a reușit să o facă! Într-adevăr, pe 31 octombrie am avut 
pe ordinea de zi, pe lângă proiectul de rectificare, proiectul de aprobare a cuantumului și numărului 
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de burse pe care Primăria Sectorului 6 îl va oferi pentru anul 2022-2023, pentru cei care nu știu, 
cuantumul minim al burselor s-a modificat prin ordin de ministru. De aici și nevoia de a reveni 
asupra deciziei și de a reface calculele și din nou, de aici și nevoia de a aloca fonduri suplimentare 
pentru burse. Legat de tot ce a spus colegul meu Alexandru Desculțescu, consilier local, țin să 
subliniez și eu nevoia acelorași lucruri pe care le-a solicitat Alexandru și revin din nou către 
Direcția Economică să prezinte consilierilor locali, împreună cu proiectul de rectificare, de câte ori 
este nevoie, exact modificările care se fac. Nu este o chestiune complicată, ei au toate datele 
acestea, au toate cifrele acestea și este important pentru procesul decizional, ca noi să știm toți de 
unde se iau bani și către ce proiecte se alocă. De fapt, aceasta solicită domnul consilier Desculțescu, 
o trasabilitate a modificărilor care apar în proiectul de buget.  

Deci, îi rog și eu din nou pe colegii de la Direcția Economică, proiectele lor arată ok, avem 
tabele, avem cifrele, dar o notă explicativă la proiect în care să se spună clar că s-au scos bani de pe 
linia x și s-au alocat pe linia y, nu cred că este o muncă suplimentară de nefăcut. Și reiau și eu 
rugămintea colegului Alexandru Desculțescu, să prezinte așa ceva de acum încolo consilierilor 
locali în vederea votului în plen. Mulțumesc!  

Dl Traian Pană: Domnule președinte, dacă îmi permiteți! 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul Pană! 
Dl Traian Pană: Vă mulțumesc, domnule președinte! Am o interpelare către domnul 

director, să ne spună și nouă cum a luat decizia de a lua acești bani de la drumuri, se știe prea bine 
străzile secundare din sector, mai avem puțin și plantăm floricele în ele de câte gropi sunt și nu a 
găsit altă soluție să ia…, nu știu, de la panseluțe, să ia de la bordurile pe care le tot schimbăm și 
măcar să tragem un strat de asfalt. Eu am să votez proiectul acesta datorită faptului că este pentru 
viitorul nostru, pentru copiii noștri, pentru copiii oamenilor care ne-au ales, dar pe viitor, să se 
gândească și la oameni că își rup mașinile în gropile, pe străduțele administrate de către Primăria 
Sectorului 6. Mulțumesc!  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Vă răspund. Nu s-a renunțat la nici un contract. Acestea au fost sume 
care nu erau angajate deci, au au fost sume disponibile.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule Director!  
D-na Georgeta Mitran, consilier local: Domnule președinte, Georgeta Mitran sunt.               

O scurtă intervenție, dacă îmi permiteți!  
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, doamna Mitran!  
D-na Georgeta Mitran: Legat tot de problema cu explicațiile legate de rectificare și în 

general de asemenea operațiuni. Rugămintea este, în afara a ceea ce au spus cei 2 colegi ai mei, 
domnul Desculțescu și doamna Ștefan, aș vrea să reiterez o rugăminte mai veche și anume aceea ca 
aceste note explicative, nu cu cifre, nu doar cu tabele, ci cu litere, cuvinte, să însoțească proiectele 
de hotărâre, pentru că în acest mod ne oferiți și nouă posibilitatea să înțelegem de unde și unde 
ajung banii care s-au luat din…, nu toți avem studii economice sau financiare și așa că, ori de câte 
ori singura modalitate prin care dumneavoastră comunicați cu noi sunt tabelele acelea, nu toți 
reușim să ne descurcăm și să înțelegem exact despre ce este vorba. În speranța că veți ține cont de 
această rugăminte, vă mulțumesc tare mult! 

Dl Bogdan Ciocîrlan: În regulă. Sărut-mâna! 
  Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc și eu! Domnul Eduard Simion, doriți să interveniți?  

Dl Paul Eduard Simion: Mulțumesc frumos, domnule președinte! Este clar că sumele la 
care făcea referire domnul director economic cu privire la această rectificare bugetară și mutate pe 
alte capitole nu au fost deja contractate, nu au fost contractate până acum sau cel puțin măcar o 
mare majoritate din partea lor, de ce nu au fost contractate și de ce au fost stipulate la început, în 
luna martie, în momentul când s-a votat bugetul inițial, aceasta voiam să întreb? Mulțumesc 
frumos!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul consilier! Domnul director.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: La început de an, vă dați seama că au fost niște estimări și nu se 

puteau închide fix pe 71 de milioane, că am luat două milioane și au rămas 69 de milioane, despre 
aceasta vorbim.  
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Dl Paul Eduard Simion: Domnul director, încă o întrebare. Estimați faptul că anul acesta 
sau avem vreo teamă că anul acesta vom termina iar cu un excedent mare bugetar, așa cum s-a 
întâmplat anul trecut? 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu. Abia acum or să curgă plățile cele mai multe și nu pot să știu, 
decât la sfârșitul anului, vă dați seama, sută la sută, nu pot să vă spun nimic concret, dar nu și nu 
numai noi, vă dați seama că toate celelalte instituții sunt în aceea situație ca și noi. Noiembrie-
decembrie este vârful de plată.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule director! Aș dori să intervin și eu, în 
calitate de consilier local, tocmai pentru ca cetățenii să nu înțeleagă altceva din ce s-au spus aici. 
Există în raportul de specialitate atât partea scrisă a acestei rectificări de buget, unde este 
exemplificat exact ce zice: având în vedere Hotărârea Consiliului Local nr. 276 privind aprobarea 

cuantumului și numărului burselor școlare pentru elevii înscriși în unitățile de învățământ 

preuniversitar al Sectorului 6 al municipiului București se impune de urgență rectificarea bugetului 

consolidat de venituri și cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale în vederea alocării 

fondurilor bugetare necesare. Astfel s-a întocmit rectificarea bugetului consolidat. Este clar că este 
și parte scrisă, iar partea cifrelor, să zicem așa, nu se poate traduce literal. În ceea ce privește 
bugetul local, apropo de ce zicea domnul consilier Desculțescu, să nu se înțeleagă greșit, acțiunea 
unui aparat executiv, nu se măsoară în numărul de rectificări, ci în numărul de realizări. Atât timp 
cât sesizează că o sumă numai poate fi alocată pe un proiect și pentru a nu se pierde și a nu ajunge 
în excedentul acela de care făcea referire domnul Eduard Simion, se poate muta pe o altă linie 
bugetară, tocmai pentru a se valorifica la maxim bugetul. Bugetul aprobat la începutul anului care 
stă în dezbatere publică, într-adevăr, acela este cel aprobat. Noi nu facem decât să mișcăm banii în 
interiorul acelui cadru legislativ. Noi votăm un buget, nu mai aprobăm alte linii bugetare, aprobăm 
strict doar mutarea banilor între liniile bugetare, adică în interiorul aceluiași buget. Eu, îmi fac o 
planificare la începutul anului și acasă și îmi dau seama la un moment dat, îmi pun niște bani și 
pentru concedii și îmi pun o sumă oarecare, după care văd că nu am mai cheltuit atât în concediu, 
iau acei bani și o duc în altă parte și investesc în educația copiilor și așa mai departe. Aceasta pentru 
clarificare, iar apropo de excedent, știm foarte bine, domnul Eduard Simion, că noi am venit cu un 
excedent de 26 de milioane din administrația trecută, anul trecut, dacă nu mă înșel, am avut vreo 
18, cu siguranță aceasta încercăm și anul acesta să se cheltuiască cât mai mulți bani pentru 
proiectele realizate. 
  Dl Paul Eduard Simion: Îmi cer scuze, domnul președinte! Anul trecut, dacă îmi amintesc 
bine, a fost 46 milioane excedentul. 

Dl Lucian Dubălaru: 46, compus dintr-un excedent din administrația trecută, plus 18 
milioane sau… vă rog să mă ajutați, domnul director, dacă greșesc.                                                                      

Dl Bogdan Ciocîrlan: Exact așa. 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! 
D-na Georgeta Mitran: Domnule președinte, încerc să intervin de puțină vreme și să vă 

spun, că a intrat în ședință colegul nostru, Marius Ungureanu și vreau să fie consemnat ca prezent. 
Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! Suntem 25 de consilieri locali din 26. Mulțumesc 
frumos, doamna Mitran! Domnul Alexandru Bojdan, după care domnul Desculțescu, vă rog!  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, domnule președinte și îi mulțumesc că ați dat 
citire raportului de specialitate. Ideea este că nu reclamăm neclaritatea nevoii alocării acestor bani 
pentru bursele școlare, ci exact sursa acestor bani. Așa cum ați spus dumneavoastră, bugetul se 
construiește pe niște formulare bugetare și pe niște capitole și în spatele acelor capitole stă o listă de 
obiective de investiții. Domnul director știe, pentru că am mai discutat aceasta și în octombrie și în 
alte rânduri și aceasta ne interesa să aflăm în partea scrisă, exact lista de obiective impactate de 
aceste modificări bugetare, atâta tot, pentru că cetățenii ne întreabă despre un anumit obiectiv de 
investiții și noi le răspundem că a fost alocată o sumă de…, la începutul anului pentru o serie de 
lucrări și după aceea trebuie să avem informații, să revenim către ei, că suma respectivă a fost 
diminuată, urmând a fi prinsă în următorul ciclu bugetar, adică în următorul an. Aceasta era 
solicitarea. Mulțumesc!  
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Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc și eu! Domnul Desculțescu, vă rog!  
  Dl Alexandru Desculțescu: Vă mulțumesc, domnul președinte! Susținerea aceleiași cereri 
pe care am făcut-o mai devreme și pe care a subliniat-o și domnul Bojdan și doamna viceprimar 
Ștefan, vin cu niște cifre, dumneavoastră ați citit literalul din raportul de specialitate, dar nu aveți 
sumele și respectivele linii din care se face schimbarea și pentru acest lucru, lipsa acestuia, eu am 
luat cuvântul și am făcut cererea respectivă. În susținerea cererii mele, o să vă spun doar 4 lucruri. 
Sunt 4 tabele atașate, pe lângă raportul care are 12 pagini. Fiecare tabel excel…, sunt două tabele, 
unul are 1830 de linii și unul are 470 de linii, adică să ne facem înțeleși, nu mă puneți să fac eu 
diferența între 1800 de linii de excel de acum 4 zile cu 1800 de linii de astăzi, doar la unul din cele 
două excel-uri, iar cele două pdf-uri au 29 de pagini unul și 49 de pagini celălalt. La fel, dacă mă 
trimiteți să fac comparația ca să aflu din ce domeniu, de la ce linie s-a luat și unde s-a dat, îmi pare 
rău. Nu veniți la mine să vă dau un vot în felul acesta, pentru că dumneavoastră îmi cereți mie 
aprobarea, nu eu, dumneavoastră, vă cer aprobarea. Dumneavoastră aveți interesul să mă informați 
pe mine în felul în care mie îmi șade bine, în care îmi convine și dumneavoastră sunteți acolo zi de 
zi, 8 ore pe zi, eu sunt consilier local care fac treaba aceasta în susținerea intereselor cetățenilor, cu 
informațiile pe care dumneavoastră mi le puneți la dispoziție. Dacă dumneavoastră îmi puneți la 
dispoziție informații ca acul în carul cu fân, care se văd dacă îmi arăți exact acul, dar eu, dacă mă 
uit la un car cu fân, cum să văd acul acela, dacă îndrepți degetul spre ac, eu îl văd, normal. Vă rog 
să nu mai îmi spuneți că sunt informațiile acolo, ci vă rog să îmi indicați, fără să vă mai întreb în 
proiect, acul din carul cu fân, aceasta vă cer și vă mulțumesc frumos!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc și eu! Dacă nu mai sunt intervenții, intrăm în procedură 
de vot. Voturi “împotrivă”? Rog, doamna secretar să luăm nominal, ca să nu avem probleme de 
conexiune, fiind ședința online. Dl Bordei este?  

D-na Felicia Anghelache: Nu este, nu a reușit să se conecteze, domnul Bordei.  
Domnul Coșcodaru Iulian Mihai?  

Dl Iulian Mihai Coșcodaru, consilier local: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Iacob Emanuel? 
Dl Emanuel Iacob, consilier local: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Pană Traian?                                                              
Dl Pană Traian: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Domnul Petcu Sorin? 
Dl Sorin Petcu, consilier local: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Simion Paul Eduard? 
Dl Paul Eduard Simion: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Doamna Surulescu Aurelia? 
D-na Aurelia Surulescu, consilier local: Împotrivă. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Tomescu Constantin?  
Dl Constantin Tomescu, consilier local: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Copaci Constantin Alin? 
Dl Constantin Alin Copaci, consilier local: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Domnul Dubălaru Lucian? 
Dl Lucian Dubălaru: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Enache Adrian Nicolae?  
Dl Adrian Nicolae Enache, consilier local: Pentru. 
Dl Paul Eduard Simion: Dar de ce ne-ați enumerat mai întâi așa, pe partide politice, pentru 

că nu înțeleg? Normal, nu se face citirea în ordinea alfabetică, așa știu că era regula? 
D-na Felicia Anghelache: Tabelul nominal la prezență este în ordine alfabetică, dar aici 

pentru fiecare proiect, pentru că am hotărât să fie nominal votul, le-am făcut pe…  
Dl Paul Eduard Simion: Până acum secretarul general al primăriei, în ordinea alfabetică, 

enumera consilierii locali și ei spuneau… 
  Dl Lucian Dubălaru: Domnul Eduard Simion suntem în procedură de vot.   

Dl Eduard Paul Simion: Care este motivul pentru care s-a făcut așa?  
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Dl Lucian Dubălaru: Așa este tabelul nominal dat de către secretariatul tehnic îl aveți aici 
în față, este dat pe fiecare partid în parte, așa a fost dat. Acesta se atașează la procesul-verbal al 
ședinței.  

Dl Traian Pană: Dacă îmi permiteți, intervin puțin.   
Dl Lucian Dubălaru: Haideți să nu intervenim în procedura de vot, discutăm după, vă rog! 

Deci am rămas că…, iar o să avem probleme de nu o să se înțeleagă votul. Vă rog frumos, ca să nu 
avem probleme la prefectură.  

Dl Iulian Mihai Coşcodaru: Ca să nu ai probleme la prefectură, era mai simplu să faci cu 
ordinea alfabetică, cum s-a făcut de fiecare dată până acum.  

Dl Lucian Dubălaru: Haideți să ne calmăm și să votăm exact așa cum vă dorește sufletul, 
vă rog! 

Dl Iulian Mihai Coşcodaru: Eu îți propun să reluăm votul.  
D-na Felicia Anghelache: Auziți, vă rog frumos, ordinea alfabetică este la prezenţă...   
Dl Lucian Dubălaru:  Haideți să mergem în continuare cu votul… 
D-na Georgeta Mitran: Dacă îmi permiteți! Colegii noștri au dreptate să pună întrebarea, 

de ce de data aceasta votul consilierilor are loc într-o altă formulă? Nu ne-ați adus-o la cunoștință, 
atunci, cumva să facem așa cum a făcut până acum. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Există acest tabel pe care o să-l punem la dispoziție, este acest tabel  
nominal care ajunge la Prefectură, așa a fost făcut de fiecare dată în ședință. Acesta este un 
document oficial care ajunge pe partide, este un document care se atașează acestui … 

D-na Georgeta Mitran: Domnule președinte, până acum nu ați procedat așa.  
Dl Lucian Dubălaru: Suntem în procedură de vot și vă rog să vă spuneți votul nominal 

exact cum sunteți strigaţi de către secretarul general. Vă mulțumesc frumos!  
D-na Felicia Anghelache: Doamna Nicolescu Adina? 
D-na Adina Nicolescu, consilier local: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Pascu Cristian Gabriel?  
Dl Cristian Gabriel Pascu, consilier local: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Doamna Popescu Gabriela? 
D-na Gabriela Popescu, consilier local:  Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Domnul Prunaru Bondrea Ştefan Alexandru?  
Dl Ştefan Alexandru Prunaru Bondrea Ştefan, consilier local: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Simion Adrian? 
Dl Simion Adrian, consilier local: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Bojdan Alexandru Teodor? 
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Domnul Desculțescu Alexandru? 
Dl Alexandru Desculțescu: Trebuie să spun că votul meu la ora acesta este irelevant. Eu 

știu deja rezultatul acestei hotărâri.  
D-na Felicia Anghelache: Vă rog frumos! “Împotrivă”, “abţinere” sau “pentru”? 
Dl Alexandru Desculțescu: Pentru modalitatea în care se desfășoară acest vot și pentru 

modalitatea în care s-a venit în fața Consiliului Local cu informația o să votez azi “abținere”. N-are 
nicio legătură cu conținutul proiectului. Mulțumesc! Proiectul este deja adoptat şi fără mine. 

D-na Felicia Anghelache: Mulțumesc! Domnul Gâdiuță Alexandru Valeriu? 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Doamna Mitran Georgeta?  
D-na Mitran Georgeta: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Doamna Ștefan Mihaela Ana Maria? 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Ungureanu Marius Ionel? 
Dl Marius Ionel Ungureanu, consilier local: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Domnul Volintiru Cătălin? 
Dl Cătălin Volintiru, consilier local: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Zainea Gicu? 
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Dl Gicu Zainea, consilier local: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Domnul Florescu Ștefan Viorel? 
Dl Ștefan Viorel Florescu, consilier local: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Doamna Trăistaru Nicoleta Veronica?  
D-na Nicoleta Veronica Trăistaru, consilier local: Pentru.  
Dl Lucian Dubălaru: Avem un vot “împotrivă” (d-na Surulescu). “Abțineri”? O “abținere”            

(dl Desculțescu). Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. Mulțumesc 
frumos! 

Dl Traian Pană: Domnule președinte, fiindcă s-a încheiat votul, îmi permiteți acum să 
intervin?  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul Pană! 
Dl Traian Pană: Este pentru prima dată când se votează nominal în această formă.            

Tot timpul a fost în ordine alfabetică, indiferent că doriți de la litera a, indiferent invers să citiți 
lista, dar niciodată nu a fost făcut pe partide. Rugămintea mea este pentru secretariatul tehnic, ca pe 
viitor să nu mai vină cu asemenea, nici nu vreau să-i spun termen, rugămintea mea este să vină 
exact cum este lista de prezență, în ordine alfabetică, nu pe partide.  

Dl Eduard Paul Simion: Domnul Pană nimic nu este întâmplător. Domne, nu vedeți că 
acum s-a votat exact la rectificare!  
 Dl Lucian Dubălaru: Haideți să nu fim pretențioși, vă rog, v-am explicat. 
 Dl Eduard Paul Simion: Nu suntem, d-le președinte! Normal, trebuia să votăm în ordinea 
alfabetică, nu degeaba m-am trezit eu și am luat cuvântul. Nu este normal ceea ce ați făcut!  

Dl Lucian Dubălaru: OK. Există un tabel nominal care a ajuns aici, se votează în funcție 
de documente.  

Dl Traian Pană: Pe viitor, rugămintea mea către secretariatul tehnic și către domnul 
Secretar general, acest tabel nominal să fie exact cum este lista de prezență,. Vă mulțumesc! 

 Pe viitor, o să votez, ori împotrivă, ori n-o să votez deloc, dacă se mai vine cu așa ceva. 
Deci este pentru prima dată, niciodată nu a fost de când sunt consilier așa ceva, să votăm pe partide.  

Dl Lucian Dubălaru: OK. Haideți să trecem la punctul 2 de pe ordinea de zi: Proiect de 

hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 6 nr. 

165/26.07.2022 privind aprobarea contractării și garantării unei finanțări rambursabile interne în 

valoare de până la 150.000.000,00 lei, cu modificările și completările ulterioare. 

Discuții dacă sunt? 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Domnule președinte, doar o mențiune. În cazul în care 

există dubii, ambele proiecte au fost dezbătute în cadrul comisiei buget, alături de membrii 
executivului, ni s-a răspuns la întrebări și au fost oferite clarificări. Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul consilier Bojdan! 
Dacă nu mai sunt discuții, intrăm în procedură de vot. Vă rog, doamna secretar general,                

să mă ajutați cu votul. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Coșcodaru Iulian Mihai?  
Dl Iulian Mihai Coșcodaru: Împotrivă. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Iacob Emanuel? 
Dl Emanuel Iacob: Împotrivă. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Pană Traian?                                                              
Dl Pană Traian: Împotrivă. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Petcu Sorin? 
Dl Sorin Petcu: Împotrivă. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Simion Paul Eduard? 
Dl Paul Eduard Simion: Împotrivă. 
D-na Felicia Anghelache: Doamna Surulescu Aurelia? 
D-na Aurelia Surulescu: Împotrivă. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Tomescu Constantin?  
Dl Lucian Dubălaru: Domnul Tomescu nu mai este conectat. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Aceasta ca să înţelegem toţi nevoia votului nominal. 
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Dl Paul Eduard Simion: D-na viceprimar, nu a fost o problemă cu votul nominal,  a fost o 
problemă cu ordinea.  

D-na Felicia Anghelache: Domnul Copaci Constantin Alin? 
Dl Constantin Alin Copaci: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Domnul Dubălaru Lucian? 
Dl Lucian Dubălaru: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Enache Adrian Nicolae?  
Dl Adrian Nicolae Enache: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Doamna Nicolescu Adina? 
D-na Adina Nicolescu: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Pascu Cristian Gabriel?  
Dl Cristian Gabriel Pascu: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Doamna Popescu Gabriela? 
D-na Gabriela Popescu:  Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Domnul Prunaru Bondrea Ştefan Alexandru?  
Dl Ştefan Alexandru Prunaru Bondrea: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Simion Adrian? 
Dl Simion Adrian: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Bojdan Alexandru Teodor? 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Domnul Desculțescu Alexandru? 
Dl Alexandru Desculțescu: Abținere.  
D-na Felicia Anghelache: Domnul Gâdiuță Alexandru Valeriu? 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Doamna Mitran Georgeta.  
D-na Mitran Georgeta: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Doamna Ștefan Mihaela Ana Maria? 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Ungureanu Marius Ionel? 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Domnul Volintiru Cătălin? 
Dl Cătălin Volintiruer local: Pentru. 
D-na Felicia Anghelache: Domnul Zaina Gicu? 
Dl Gicu Zainea: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Domnul Florescu Ștefan Viorel? 
Dl Ștefan Viorel Florescu: Pentru.  
D-na Felicia Anghelache: Doamna Veronica Trăistaru Nicoleta?  
D-na Nicoleta Veronica Trăistaru: Pentru.  
Dl Lucian Dubălaru: 6 voturi “împotrivă” (dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu,                 

dl Simion E, d-na Surulescu) O “abținere” (dl Desculțescu). Cu 17  voturi “pentru”, proiectul a fost 
adoptat.  

Vreau să se specifice că la proiectul 2 am fost 24 de consilieri din 26 din cauza faptului că 
domnul Tomescu nu a putut vota.  

Vă mulțumesc frumos și declar ședința închisă! Vă doresc o după-amiază plăcută! 
Mulțumesc!  
 
 
Preşedinte de ședință,                                                                     Secretar general Sector 6, 
    Lucian Dubălaru                                                                                    Demirel Spiridon 


